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Porządek  posiedzenia  Komisji  Rewizyjnej Nr 20/05 w dniu 19 grudnia  
2005 r. – godz. 10 30 
 

 
1. Zaopiniowanie proj. uchwał pod obrady Rady w dniu 23 grudnia 2005 r. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
3. Ustalenie planu pracy Komisji na rok 2006. 
4. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 

 
 
 

Posiedzeniu Komisji  przewodniczył Wiesław Kurowski  – 
Przewodniczący Komisji, przywitał przybyłych i stwierdził 
prawomocność obrad , oświadczając , iŜ zgodnie z listą 
obecności w posiedzeniu uczestniczy cały  skład Komisji.  

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w porządek 
obrad .  
 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

 
W wyniku głosowania Komisja  jednogłośnie  przy 4 głosach 
„za” przyjęła w/w porządek obrad . 

 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 
 
 

 
 

Ad.1.   Zaopiniowanie proj. uchwał pod obrady Rady.  
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Przewodniczący Komisji Wiesław Kurowski  przedstawił 

następujące proj. uchwał: 
 

 
 - proj. uchwały w spr.  zatwierdzenia taryf za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków 

 
 
 
  W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
 
 
  Małgorzata Mikołajczak Paszczyk 

- poinformowała, iŜ będzie korekta uchwały z uwagi na 
wcześniejsze ustalenia w zakresie  stawki  za ścieki  w taryfie II : 
dla pozostałych odbiorców  i będzie wynosić  3 zł za 1 m 3  netto , a 
dopłata za 1 m3 ścieków w wysokości 0,29 zł netto będzie z budŜetu 
gminy. W takiej wersji zostanie przygotowany proj. uchwały 
 
 
Przewodniczący Komisji Wiesław Kurowski 
- odbyło się spotkanie z Przewodniczącymi Komisji przy udziale 
Panów Wójtów i Pana prezesa ZUW   . Na tym spotkaniu była 
dyskusja w zakresie  zmniejszenia stawki za wodę i ścieki z uwagi 
na wody opadowe.  
 
 
Członek Komisji Bernard Lipczyński 
- dlaczego nie ogłoszono przetargu na eksploatację sieci. Od czego 
jest naliczana amortyzacja.  
 
 
Wiesław Kowieski Prezes Zakładu Usług Wodnych Słupsk 
- amortyzacja jest naliczana od wszystkiego zgodnie z Dziennikiem 
Ustaw tj. wszystko co się zalicza do środków  trwałych o wartości 
powyŜej 3,500 zł . Nie jest naliczany zysk. W roku ubiegłym na 
Sesji była sprawa kwoty 53 tyś zł , którą ja zapłaciłem dla 
Wodociągów Miejskich  w Ustce . Kwota ta z róŜnych powodów 
nie została zapłacona przez samorząd gminy , a za rok 2005 jestem 
winien dla Wodociągów Miejskich kwotę 36.200  zł. Na  
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oczyszczalni ścieków w Rowach , kiedy dopływ ścieków 
sanitarnych jest w granicach 400 – 500 m3 na dobę , a jak padają 
deszcze w granicach 3 tyś m3 na dobę   ilość ścieków wzrasta. W 
związku z tym, Ŝe nie płacę to tej róŜnicy nie wykazuję. Natomiast 
na zlewni Ustka wszystko jest monitorowane i rozliczane i  trzeba 
zapłacić za ścieki, które tam wpływają.  Ścieki sanitarne biorą się 
przez wszelkiego rodzaju włazy ściekowe, jest duŜo odbiorców, 
którzy mają popodłączane wody deszczowe. Rurociągi są szczelne 
za wyjątkiem Przewłoki, gdzie rurociągi są połoŜone poniŜej wód 
gruntowych 
 
 
Zdzisław Lesiecki Zastępca Wójta 
- problem wód opadowych dotyczy nie tylko naszej gminy, a 
zwłaszcza Przewłoki,  jest to problem ogólnokrajowy .  
 
 
Członek Komisji Bernard Lipczyński 
- dlaczego nie przeprowadzono przetargu na eksploatację 
oczyszczalni . Jest to najbardziej uczciwa forma i wiadomo by było 
czy trzeba dopłacać czy nie. 
 
 
Zdzisław Lesiecki Zastępca Wójta 
- przedmiotem tej Komisji nie jest sprawa przetargu, rozmawiamy o 
stawkach. W tej sprawie pisał Pan i otrzymał odpowiedź 

 
 

Wiesław Kowieski Prezes Zakładu Usług Wodnych Słupsk 
- wiele razy mówiłem by ścieki sanitarne przekazać do zlewni 
Ustka 
Na spotkaniu z Przewodniczącymi poszczególnych Komisji były 
dwie róŜne stawki tj. dla podmiotów prowadzących działalność i 
dla pozostałych odbiorców. Na Państwa wniosek ustalono, Ŝe 
mieszkańcy będą płacić stawkę w wysokości 3 zł netto, a róŜnicę w 
wysokości 0,29 zł netto dopłaci Urząd Gminy. Tak teŜ zostały 
przygotowane materiały. 
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Członek Komisji Bernard Lipczyński 
- czy to jest sprawiedliwe, Ŝe prowadzący działalność przez dwa  
lub trzy miesiące i zarabiają, a my mieszkańcy utrzymujemy całą 
sieć kanalizacyjną  przez cały . Sygnalizuję, Ŝe stawki powinny być 
zróŜnicowane. 
 
  
Wiesław Kowieski Prezes Zakładu Usług Wodnych Słupsk 
- moim obowiązkiem jest przygotowanie materiałów jak sobie 
Ŝyczą radni. Na wniosek Państwa zostały przygotowane materiały 
by nie róŜnicować stawek za ścieki między mieszkańcami, a 
prowadzącymi działalność gospodarczą. Ścieków od prowadzących 
działalność gospodarczą jest niecałe 10 %. Na wodzie jest róŜnica 
stawek. 
 
 
Przewodniczący  Komisji Wiesław Kurowski 
- poddał pod głosowanie proj. uchwały z uwzględnieniem 
następujących stawek tj.   
Taryfa I dla odbiorców prowadzących działalność produkcyjną i 
ośrodków wczasowych –woda 3,25 zł za 1 m3 wody netto, ścieki – 3,32 
zł za 1 m3  ścieków netto.  
Taryfa II – dla pozostałych odbiorców - woda  1,46 zł za 1 m3 wody 
netto, ścieki 3,00  zł za 1 m3 ścieków . Dopłata za 1 m3 ścieków w 
wysokości 0,29 zł netto z budŜetu gminy 
Taryfa III – stała miesięczna opłata abonamentowa za wodomierz –
2,20 zł brutto 
 
 
 
Głosowało   -  4 

 
 
Za    -  3 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów   
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
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 - proj. uchwały uchwalenia Regulaminu dostarczania 
wody i odprowadzania ścieków obowiązującego na 
terenie gminy Ustka  

 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  3 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów   
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 
 

 - proj. uchwały w spr. zasad wynagradzania nauczycieli, 
ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 
szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 
dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki 
pracy oraz niektórych innych składników wynagradzania, 
ustalenia regulaminu wysokości szczegółowych zasad 
przyznawania i wypłacania dodatków socjalnych tj. 
mieszkaniowego i wiejskie go, a  takŜe ustalenia 
regulaminu przyznawania nagród Wójta Gminy Ustka 
dyrektorom, wicedyrektorom i nauczycielom szkół dla 
których Gmina Ustka jest organem prowadzącym 

 
 
  W/w proj. uchwały omówił Jan Leśny Dyrektor ZOEAS. 
 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  3 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 
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  W wyniku głosowania Komisja większością głosów  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

- proj. uchwały w spr. szczególnych zasad i trybu 
przyznawania stypendiów osobom zajmującym się 
twórczością artystyczną , upowszechnianiem kultury lub 
opieką nad zabytkami oraz określenia wysokości 
stypendiów.  

 
 
W/w proj. uchwały omówiła Pani Barbara Perka Dyrektor 

Gminnego Ośrodka Kultury w Zaleskich. 
 
 
Głosowało   -  4 

 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 

  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie   
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

 - proj. uchwały w spr.  zmiany Uchwały Nr XXIII/251/2005 
Rady Gminy Ustka z dnia 21 stycznia 2005 r w spr. 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na rok 2005  
 
 
Głosowało   -  4 

 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

 
 - proj. uchwały w spr. nadania nazw ulic w obrębie 
Przewłoka 
 
 
Głosowało   -  4 

 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 

  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
 
 
 - proj. uchwały w spr. nadania nazwy ulic y w obrębie 
Wodnica  
 
 
Głosowało   -  4 

 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 

  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
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 - proj. uchwały w spr. wprowadzenia opłaty 
administracyjnej  
 

 
Głosowało   -  4 

 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 

  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

Przewodniczący Komisji ogłosił 10 min przerwę w obradach Komisji 
tj. od godz. 11 30 do godz. 11 40 
 

Po przerwie Komisja wznowiła obrady realizując dalszy tok obrad. 
 
Obrady Komisji opuścił radny Jan Dudka. 
 
 
- proj . uchwały o zmianie uchwały w spr. uchwalenia 
budŜetu gminy na 2005 r oraz w spr. zmian w budŜecie 
gminy na 2005 r.  

 
 

Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
- przedstawiła zmiany w/w proj. uchwały zgodnie  z 
uzasadnieniem.  
 
 
Przewodniczący Komisji Wiesław Kurowski  poddał pod 

głosowanie w/w proj. uchwały. 
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Głosowało   -  3 
 

 
Za    -  2 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 
 

W wyniku głosowania Komisja większością głosów  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
 
- proj. uchwały w spr. wyraŜenia zgody na podpisanie 
aneksu porozumienia w zakresie wspólnej inwestycji na 
modernizację – przebudowę nawierzchni na drodze 
powiatowej Nr 1103 G Lędowo – Modła zawartego w dniu 
10 października 2005 r ze Starostwem Powiatowym w 
Słupsku 
 
 
Głosowało   -  3 

 
 
Za    -  2 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 
 

W wyniku głosowania Komisja większością głosów  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
 
 
- proj. uchwały w spr. uchwalenia budŜetu gminy na 2006 
rok.  

 
 
  Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
  - omówiła w/w proj. uchwały zgodnie z uzasadnieniem  
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Głosowało   -  3 

 
 
Za    -  2 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja większością głosów  
zaopiniowała pozytywnie  w/w proj. uchwały. 
 
 
- proj. uchwały w spr. zawarcia porozumienia 
międzygminnego z Gminą Miejską Ustka w spr. 
przekazania zadania polegającego na zaspokojeniu 
zbiorowych potrzeb wspólnoty w zakresie oczyszczeni a 
ścieków komunalnych z obszaru aglomeracji w 
Krajowym Progra mie Oczyszczania Ścieków 
Komunalnych (realizacja wspólnej inwestycji pn. 
„Rozbudowa oczyszczalni  ścieków w Ustce wraz z 
kolektorami przerzutowymi”)  
 
 
Głosowało   -  3 

 
 
Za    -  3 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
 
 
 

Ad. 2.   Przyjęcie protokołu z poprzedniego  posiedzenia.  
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Przewodniczący Komisji Wiesław Kurowski poddał pod 
głosowanie 

 
 

Protokół Nr 19/2005 z dnia 23 listopada  2005 r  
  
  

Głosowało   -  3 
 

 
Za    -  3 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jedn ogłośnie przyjęła 
Protokół Nr 19/2005  bez uwag.  
 

 
 

Ad. 3. Ustalenie planu pracy Komisji  na rok 2006.  
 
 
 Komisja jednogłośnie przy 3 głosach „za” przyjęła plan 

pracy Komisji  na rok 2006 zgodnie z zał. Nr 1 do 
niniejszego protokołu. 

 
 
Ad. 4.       Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 
 

Komisja przyjęła do wiadomości treść następujących 
pism:  

 
1. Odpowiedź Pana Wójta na pismo Zgromadzenia SS. 

Franciszkanek MNP Dom Generalny KrzyŜanowice w 
spr. partycypacji w kosztach  polegających na 
sfinansowaniu 2 pokoi dla przyszłych mieszkańców Gminy 
Ustka.  
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2. Odpowiedź  Prezesa Zakładu Usług Wodnych w 

Słupsku w spr. wyjaśnienia w zakresie kalkulacji  stawek 
dla poszczególnych grup odbiorców z terenu gminy Ustka 
na dostawę wody i odbiór ścieków na 2006 r. 

 
3. Odpowiedź Zastępcy Wójta do Spółki z o.o. „BETA – 

STYL” w spr. przedłoŜenia prawidłowego rozliczenia 
wynikającego z wezwania z dnia 05-09-2005 r  

 
4. Postanowienie Prokuratury Rejonowej w Słupsku o 

odmowie wszczęcia dochodzenia w spr. wydobywania 
Ŝwiru i piasku bez wymaganej koncesji i wyrządzenia w 
ten sposób powaŜnej szkody w mieniu w okresie od 1995 r 
do 21 sierpnia 2003  r w Objeździe. 

 
5. Komisja przyjęła do wiadomości informację 

inspektora nadzoru Pana Juliusza Bernata w spr. 
wniosków Komisji z dnia 23 listopada 2005 r w 
zakresie usunięcia usterek na Świetlicach w m. 
Zaleskie i Objazda.  

 
6. Komisja przyjęła do wiadomości informację w spr. 

kruszarki.  
 

 
Przewodniczący Komisji Wiesław Kurowski   przedstawił 
następujące  pismo: 
 
 
/* wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do 
informacji publiczność ze względu na prywatność osoby/ 
-  w spr. realizacji zadania – przebudowy ul. Wczasowej wraz z 
zejściem do morza  i ul. Piaskowej  w Rowach 
 
 
Komis ja opiniuje pozytywnie powyŜszy wniosek. 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 

stanowisko. 
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Głosowało   -  3 

 
 
Za    -  3 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

 
   W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zajęła 

stano wisko jak wyŜej. 
 

  
 

 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji 

o godz. 13 10 
 zamknął obrady Komisji. 

 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
  Protokołowała                           Przewodniczący Komisji 

       
GraŜyna Frankiewicz               WIESŁAW  KUROWSKI 
 

 
 
 

 
 
 
 


